

DOI: 10.18572/2500-0349-2021-1-26-29

## **Основные направления юридической деятельности ассоциации «Совет муниципальных образований Пермского края»**

**Русанов Александр Анатольевич**, исполнительный директор ассоциации «Совет муниципальных образований Пермского края»  
Sovetmo.perm@gmail.com

**Малеев Дмитрий Сергеевич**, юрист ассоциации «Совет муниципальных образований Пермского края»  
Sovetmo.perm4@gmail.com

Летом 2006 года Совету муниципальных образований Пермского края исполняется 15 лет. В статье приводится описание основных направлений юридической деятельности ассоциации «Совет муниципальных образований Пермского края». Особое внимание уделяется такому направлению, как судебная защита, — приводятся наиболее значимые для Пермского края судебные дела.

**Ключевые слова:** местное самоуправление, муниципальные округа, судебная защита, СМО, юридическая деятельность, законодательная инициатива.

### **The Main Areas of Legal Activities of the Association The Council of Municipal Structures of the Perm Territory**

**Rusanov Aleksandr A.**, Chief Executive Officer of the Association The Council of Municipal Structures of the Perm Territory

**Maleev Dmitriy S.**, Lawyer of the Association The Council of Municipal Structures of the Perm Territory

The Council of Municipal Structures of the Perm Territory celebrated its 15th anniversary in the summer of 2006. The article describes the main areas of legal activities of the Association The Council of Municipal Structures of the Perm Territory. Special attention is paid to the area of judicial protection, the most significant legal cases for the Perm Territory are mentioned.

**Keywords:** local self-government, municipal districts, judicial protection, council of municipal structures, legal activities, legislative initiative.